
De fractie van de ChristenUnie heeft tijdens de behandeling van het voorstel over bedrijventerrein ’t 
Febriek in Lemelerveld de vraag gesteld of de gronden in het vastgestelde exploitatiegebied wel of 
niet verkocht zijn. Dit omdat in de exploitatie alleen genoemd staat dat de gronden nog verkocht 
moeten worden. 
 
De exploitatie is een 0-meting, zoals een bestemmingsplan gebruikelijk start zonder verkopen. 
Vandaar dat dit er zo (standaard) in staat. 
 
De situatie is dat er van de 7397 m2 bedrijfsgrond inmiddels (3380 + 2000) 5380 m2 definitief 
verkocht zijn. Daarnaast zijn er woonwerk kavels; met een oppervlak van 4419 m2. Hier is concrete 
belangstelling voor.. 
 
Voor de in voorbereiding zijnde uitbreiding is overigens ook veel belangstelling. 
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